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“PLENS o BUITS”

Quan l ’Associació de Veïns va rebre una 
invitació del nou Consistori oferint-nos l ’assistèn- 
ch  en els debats públics del Plens i de les Per
manents, per poder informar a la nostra revista 
“El Brollador”, en els quals tothom pot assistir- 
hi, la Junta, conscient de la seva representativitat, 
nombra un representant per poder donar a els 
nostres socis una informació crítica, neta i obje- 
tiva sobre els temes que el Consistori oportuna
ment vagi posant sobre la taula.

Acceptem doncs desde ara l ’invitació, que 
agraïm, simbolitzant una obertura a la participa
ció ciutadana, procurant que a cada “Brollador” 
i sota el nom de “Plens o Buits”, una informa
ció sobre els debats i decisions, si procedeixen, 
dels temes tractats.

La diada de Sant Jordi va ésser l ’escollida 
per a celebrar el plimer Ple. Molta concurrència 
per a escoltar al flamant Consistori, que tot 
esperant l ’arribada d’un conseller ressaguer, no 
aprofita l ’espera per saludar als cassanencs, que 
esperàvem una salutació, doncs després de tants 
anys de separació creiem hagés estat molt oportú.

Tot seguit l ’alcalde, puntualitzant la manca 
d’interès per part del grup anomenat socialista 
d'acceptar càrrecs de primera fila, concedí les 
carteres, totes, als seus companys de partit, 
quedant així clarament expressat i confirmada la 
línia a seguir per els guanyadors del 3 d’abril, és 
a dir, una postura d’oposició i de fiscalització. 
Postura que esperem i desitjem, per el bé de 
tots, es vagi suavitzant.

El punt de l ’hisenda local va quedar més 
“Buit” de lo que s ’esperava, doncs si com sem
bla està tant mal parada, a la llarga podria re
sultar contra prudent per al mateix Consistori 
un silenci que el considerem fora de lloc, doncs 
els comptes clars, creiem son necessaris quan hi 
ha tan pocs diners i tantes coses per a fer.

Sobre la làpida dels caiguts d’un sol band, 
col·locada a la paret de l ’església, va ésser aprovat
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per unanimitat, el trasllat al Cementiri d ’una nova 
pedra on hi siguin tots els noms dels cassanencs 
morts o desapareguts. La proposta de l ’oposició 
de treure la placa que dona el nom de General 
Franco a la Plaça de la Coma, sense donar unes 
raons massa vàlides, es deixà per un altre dia.

El tema de la “Llar del Pensionista” sembla 
es presenta prou embolicat. La reunió celebrada 
Ajuntament - Junta de Jubilats, tot hi demostrant 
el Consistori que de recursos econòmics per a 
tirar el projecte endavant pràcticament no hi ha 
res, la Junta de Jubilats portats per una política 
triomfalista, no comprenen la situació actual 
ni que el problema no ve pas d’ara, sinó que tot 
plegat estava mal enfocat (la punyetera pressa) 
des de la marginació de l ’Associació de Veïns, 
que encara continúa per la mateixa Junta, al no 
acceptar al delegat de l ’Associació propossat 
abans de l ’elecció, fins la ridícula cerimònia de 
la col·locació de la primera pedra, que esperem 
no sigui la última, i naturalment amb la partici
pació de tots.

Hi ha hagut un “Buit” creiem molt notable, 
sobre el tema de l ’arranjament dels carrers i per 
Contribucions Especials. L’Associació ha denun
ciat les deficiències que tots els veïns hem notat; 
s'ha rebut contestació per part del municipi, 
informant-nos que ens seran enviades les proves 
de qualitat que demanem fetes per el mateix 
tècnic - director de les obres (? ). Nosaltres pre
guntem, perquè aquest problema no es debat en 
cap Ple? Perquè l ’oposició no l ’enceta? “Buits” 
com aquest en els “Plens” fan estar intranquil.

Considerant que no hi ha res més d ’impor
tància, deixem els “Plens o Buits” per al mes 
vinent, encara que voldríem abans d’acabar fer 
un prec: La Federació d ’Associacions de Veïns 
de Barcelona, sembla que tindrà un portaveu 
dintre les sessions municipals d’aquella ciutat; 
seria demanar molt que l ’Ajuntament de Cassà 
tingués en compte aquesta suggerència, pensant 
sempre que el poble l'hem de fer entre tots? R.

Agrairíem tota informació sobre els noms populars dels carrers del nostre poble, qu<K 
que estàn en boca de tots els cassanencs, no figuren a la placa del carrer, fomentant :t 
entre els forasters que ens visiten i  també entre nosaltres mateixos. És una nova tasca 
ciació creu necessària i que procurarà portar a terme contant amb l'ajuda de totes les

es sentin afectades.
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